



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

<b>Dato/sted</b>	26.06.2023/Teams	<b>Tid</b>	Kl. 18.00	<b>Styremøte nummer</b>	06
<b>Deltagere fra styret:</b>					
<b>Forfall:</b>					
<b>Referent:</b>	Lena	<b>Distribueres til:</b>	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
06.23.01	<b>Godkjenning av innkalling –</b> Enstemmig godkjent.	Lena	
06.23.02	<b>Godkjenning av referat –</b> Enstemmig godkjent.	Lena	
06.23.03	<b>Godkjenning av protokoll –</b> Enstemmig godkjent.		
06.23.04	<b>Post inn -</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
06.23.05	<b>Post ut</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
06.23.06	<b>Økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Wittario ++</li></ul> Fått svar fra Wittario hvor de sier de kan kreditere faktura fra 2023, men fakturaen fra 2022 vil de ikke tilbakebetale. Anbefaling fra kasserer er at vi godtar det og ikke går videre på grunn av utgiftene dette vil medføre.  Styret stemmer: For: Lena, Linda, Gunni, Iselin, Bent Charles, Ann og Rita. Mot: - Enstemmig.  Styret har avsluttet en urettmessig inngått avtale. Ved å avslutte denne avtalen sparer klubben 26000kr i året. <ul style="list-style-type: none"><li>Lagerboks</li></ul> Rita har vært på lageret og sjekket. Anbefaler å bruke dette lageret videre. Rita ber lagerboks om å endre koden inn til lageret. På lageret finnes nå utstyr til utstilling, men er masse plass igjen til andre ting. Det ligger ca 1000stk bøker om rottweiler skrevet på tysk Hva gjør vi med disse? Forslag om å dele de ut på arrangementer. <ul style="list-style-type: none"><li>Jubileumsutstilling pinsen</li></ul> Venter på regnskap fra tidligere utstillingskomite. <ul style="list-style-type: none"><li>Tilganger</li><li>- Vipps</li></ul> Vipps er ikke i orden enda. <ul style="list-style-type: none"><li>- Studieforbundet</li></ul>	Rita	



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p>Rita har tilgang.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Pc til sekretær</li></ul> <p>Sekretær trenger Pc til klubbarbeid da det ikke er noe egen PC til vervet.</p> <p>Styret stemmer. For: Ann, Iselin, Rita, Lena, Linda, Bent Charles, Linda Enstemmig.</p> <p>Lena og Rita ordner PC</p>		
<b>06.23.07</b>	<b>Brønnøysund – status</b> Norsk Rottweilerklubb er godkjent.	Ann	Avsluttet
<b>06.23.08</b>	<b>Komiteer og råd – status</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Mentalkomite</li></ul> <p>Et medlem har takket ja til å gå inn i komiteen. Vi trenger flere.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utstillingskomite</li></ul> <p>Foreløpig driftes denne av Ann og Rita.</p> <p>Det er lagt ut utlysning på hjemmesiden og sosiale medier.</p>	Alle	
<b>06.23.09</b>	<b>Systemer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Google disk</li></ul> <p>Vi har innloggingen og finner det vi skal. Må gå videre til neste møte.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Microsoft office pakke</li></ul> <p>Rita og Lena ser på en fellespakke for alt – e-post, «sky» og officepakke.</p>		
<b>06.23.10</b>	<b>Sponsor</b> <p>Sponsoravtalen er signert av alle parter, og Norsk Dyrehelse er nå offisielt ny hovedsponsor for Norsk Rottweilerklubb.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Intervju</li></ul> <p>Linda jobber med intervju. Når dette er klart, skal sponsor presenteres for klubbens medlemmer.</p> <p>Logo legges på hjemmesiden.</p>	Lena  Linda	
<b>06.23.11</b>	<b>Fratredelse mentalkomite</b> <p>Roy har snakket med tidligere medlem i komiteen og våpenansvarlig i klubben. De ordner med overføring av lisens og våpen. Må ta ny kontakt for resten av utstyret, og hvor dette skal plasseres. Roy tar kontakt og prøver å få plassert utstyret på lageret i Lier.</p>	Roy	
<b>06.23.12</b>	<b>Fratredelse utstillingskomite</b> <p>Vi mangler regnskap/utstyr. Ann har vært i kontakt med tidligere medlem i komiteen som informerte om dommere til utstillingen i september. Dommere: Ivan Ristovic og Frank Darrel. Rita tar kontakt med dommerne og får på plass kontrakter.</p>	Rita	Avsluttet.





# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	Ann tar kontakt med advokat.		
<b>06.23.16</b>	<b>Arbeid med saker fra ordinær GF</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• HD Prosjekt fra tidligere avlsråd. Et medlem har fått 20000kr for mottak av røntgenbilder som de mener er avlest feil i Norge. Disse skal da sendes videre til Tyskland for avlesning. Iselin følger opp saken.</li><li>• Regnskap – synliggjøring av bilag/noter på post 4215, klubbmateriell. Frist 01.06.23. Transaksjonene som ligger på denne kontoen, er ikke reelt med det som faktisk er på kontoen. Styret kan redegjøre bedre på et senere tidspunkt.</li><li>• Endring i tekst for brukskrav for rottweiler som gjelder redningshund. Lena sjekker opp og sender inn til NKK.</li><li>• Forslag om å endre fra kjent til godkjent mentalstatus. -GF anmoder styret å sette ned en arbeidsgruppe for å jobbe med dette opp mot nytt forslag GF 2024. Styret jobber med å tanke på kandidater til denne oppgaven. Tas videre over sommeren.</li><li>• Instruks valgkomite – tilleggspunkter. Styret skal jobbe med instruks for alle komiteer og dette havner da sammen med dette arbeidet. Ann, Linda og Bent Charles starter med dette.</li><li>• Lemp og NAD – oppdatere avlskriterier. Lena oppdaterer sammen med webmaster.</li><li>• Klubbchampionat. Lena og Iselin jobber med saken.</li></ul>	Iselin  Rita  Lena  Alle  Ann, Linda og Bent Charles  Lena  Iselin og Lena	
<b>06.23.17</b>	<b>Nettbutikken</b> Rita jobber med saken, men har ikke noe klart enda. Tar kontakt med WePack for å få bedre oversikt. Klubbefekter er kjøpt inn til nettbutikken for ca 150000kr de siste to år. Foreløpig kan det sies at nettbutikken ikke er lønnsom. Styret må etter hvert ta en avgjørelse på om klubben skal ha nettbutikk.	Rita	Etter sommeren
<b>06.23.18</b>	<b>Utstilling 16-17 september 2023</b> Vestfold avdelingen vil ha utstillingene selv. Avdelingen vil være teknisk arrangør. Hoved klubben står for påmelding, dommere, premier ol. Ann lager forslag til kontrakt som sendes avdeling Vestfold.	Ann	
<b>06.23.19</b>	<b>Pistoler og våpenansvarlig</b> Våpenansvarlig ønsker å kjøpe inn pistol da brukskomiteen har brukt hans private pistol i mange år.  Styret stemmer	Ann og Rita	



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	For: Ann, Iselin, Rita, Lena, Gunni, Bent Charles, Linda Enstemmig.		
06.23.20	<b>Valpeshow</b> Klubben har veldig mange rosetter og pokaler som må brukes opp. Styret ønsker å sette opp et valpe og veteran show på Løten. Bruker egne dommere: Rita og Iselin. Setter opp flere ved behov. Dato: 22.10.23 alternativt 15.10.23	Ann, Rita og Iselin	
06.23.21	<b>Innkomne e-poster</b> <b>15.06.23:</b> E-post fra medlem med bekymring om utviklingen i adferd på Rottweiler. Styret lager et skriv til alle dommere i Norden som er autorisert på rottweiler hvor vi henviser til å følge med og slå hardt ned på dette på utstillinger. Samtidig må vi engasjere medlemmene i forhold til hundehold og trening av hund. Styret ser på muligheter for seminarer/foredrag om dette på flere av klubbens arrangementer. Lena svarer ut e-post. <b>20.06.23:</b> E-post fra Challenge komite med spørsmål om å sponse The Challenge 2023. Styret sier nei til sponsing av arrangementet, men ønsker å få rottweilere til å starte på The Challenge. Sponser påmeldingsavgiften til de som vil starte med Rottweiler og som er medlem av Norsk Rottweilerklubb. Lena svarer på e-post. Ann og Linda lager en annonse for dette. <b>21.06.23:</b> E-post fra nestleder med spørsmål om håndtering av e-post som er borte fra nestledermailen (hele 2022). Hun har gått igjennom nestleder mailen og det mangler e-poster fra hele 2022. Det er ikke noe styret får gjort med dette, men det skal inn i protokollen. <b>21.06.23:</b> E-post fra medlem med forslag om flere jubileums arrangementer i 2023. Ønsker at flere arrangementer skal kunne kalles jubileum i 2023. Styret sier ja til flere jubileums arrangementer. Men det skal holdes innenfor økonomisk fornuftige rammer! Dette vil si at det kommer følgende jubileums arrangementer (mulig flere tilkommer): Dobbel rasespesial i september. LP/Rally helg i oktober. Valpe og veteranshow i oktober. Klubbmesterskap spor i november.	Lena  Lena  Ann og Linda          Alle	
06.23.22	<b>Samarbeid</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Ambient Lounge</li></ul> Iselin informerer om at et tidligere medlem fikk en hundeseng for en stund siden som skulle loddet ut. Ann sender spørsmål til medlemmet. Må ta kontakt med Ambient lounge for å finne ut om det	Ann	



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	finnes en avtale. Ann Sender e-post.		
<b>06.23.23</b>	<b>Diverse</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• RFA – Raseklubbenes Felles Alliance</li></ul> Medlem i forrige styre tar kontakt med Ann og gir beskjed om at noen i styret bør ta hennes plass. Handler om å møte på RS og være representant for Rottweilerklubben. Ann tar plassen og melder inn. <ul style="list-style-type: none"><li>• Økning av påmeldingsavgift prøver</li></ul> Brukskomiteen ønsker å øke påmeldingsavgiften fra 400kr til 450kr på grunn av økte utgifter for arrangementer.  Styret stemmer: For: Ann, Iselin, Rita, Lena, Bent Charles, Linda, Gunni. Enstemmig.	Ann	

*Nytt møte 12.07.23 klokken 18:00*

*Båstad  
Lena Davidsen  
Sekretær NRK*